

---

---

1st Session, 50th Legislature,  
New Brunswick,  
32 Elizabeth II, 1983

---

---

---

---

1<sup>re</sup> session 50<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
32 Elizabeth II, 1983

---

---

**104**

JUL - 8 1983

**BILL**

**AN ACT TO AMEND THE  
PRESCRIPTION DRUG PAYMENT ACT**

**PROJET DE LOI**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR  
LA GRATUITÉ DES MÉDICAMENTS  
SUR ORDONNANCE**

PROJ  
LAW LIBRARY  
UNIVERSITY OF  
NEW BRUNSWICK

---

---

**HON. CHARLES G. GALLAGHER**

---

---

---

---

**L'HON. CHARLES G. GALLAGHER**

---

---

## **EXPLANATORY NOTES**

### **Section 1**

The term “authorized charge” is defined.

### **Section 2**

Authority is given to the Lieutenant-Governor in Council to provide for direct charges to beneficiaries for entitled services.

## **NOTES EXPLICATIVES**

### **Article 1**

Définition de l’expression «frais autorisés».

### **Article 2**

Attribution au lieutenant-gouverneur en conseil du pouvoir de mettre à la charge des bénéficiaires des frais directs pour des services autorisés.

**An Act to Amend the  
Prescription Drug Payment Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

*1 Section 1 of the Prescription Drug Payment Act, chapter P-15.01 of the Acts of New Brunswick, 1975, is amended by adding immediately before the definition "beneficiary" the following definition:*

"authorized charges" means charges to be made directly to a beneficiary for entitled services;

*2 Section 7 of the said Act is amended by adding immediately after paragraph (j) thereof the following paragraph:*

*(j.1) providing for authorized charges and terms and conditions respecting the application and administration thereof;*

**Loi modifiant la Loi sur  
la gratuité des médicaments sur ordonnance**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

*1 L'article 1 de la Loi sur la gratuité des médicaments sur ordonnance, chapitre P-15.01 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1975, est modifié par l'adjonction après la définition «dispensateur participant» de la définition suivante:*

«frais autorisés» désigne les frais mis directement à la charge d'un bénéficiaire pour des services assurés;

*2 L'article 7 de cette loi est modifié par l'adjonction après l'alinéa j) de l'alinéa suivant:*

*j.1) prévoyant les frais autorisés et leurs modalités d'application et d'administration;*